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i Orkesta Hembygdsförening

Närvarande: Marie-Louise Jansson, Gunnar Bergsten, Peter Rimbe, Gunilla Forsberg, Åsa Westberg.

Susanne Larsson, Ylva Byström – revisorer.

Roger Byström, Hans Larsson – övriga.

Förhindrade: Lotta Forsberg, Anita Melinder, Michel Vulic.

Utöver frågan om en översyn av föreningens stadgar, behandlades följande 

punkter:

E-postadress i medlemsregistret. Skulle det underlätta kommunikation med medlemmarna? Hur ser 

regelverket ut för att registrera och använda någons e-post offentligt? Vi väntar tillsvidare och 

försöker reda ut vad som är tillåtet eller inte.

Föreningens tillgångar. I stadgarna anges att föreningens befintliga tillgångar vid en upplösning 

tillfaller Vallentuna kommun. Ett alternativ vore att de i stället fördelas mellan kommunens andra 

hembygdsföreningar. 

Kulturmöte. Gunilla deltog vid kulturnämndens möte med hembygdsföreningarna. Önskemålet om 

en upprustning av info-skyltarna vid kulturhistoriskt intressanta platser ser ut att ha fått gehör. 

Översyn med bl.a. tillägg av QR-kod utlovas – dock inte när och hur.

Inbjudan till hembygdsföreningarna till gemensamt möte inför nya översiktsplanen 2040.

Kommunalt bidrag till hembygdsföreningarna. I en del grannkommuner förekommer ett årligt, icke 

villkorat bidrag från kommunen. Så ej i Vallentuna. Föreslås att vi, gärna tillsammans med de andra 

hembygdsföreningarna i kommunen, författar en skrivelse till kulturnämnden för att se om det är 

möjligt att införa även här.

Samarbete om Pilgrimslederna – skyltar???
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